



## WHAT IS GOD'S DREAM FOR THE WORLD?

Dream Now, Part 5 Pastor Andy Wood March 29–30, 2025

"May God be gracious to us and bless us and make his face shine upon us, that your ways may be known on earth, your salvation among all nations. May the peoples praise you, O God; may all the peoples praise you. May the nations be glad and sing for joy, for you rule the peoples justly and guide the nations of the earth. May the peoples praise you, O God; may all the peoples praise you. Then the land will yield its harvest, and God, our God, will bless us. God will bless us, and all the ends of the earth will fear him."

Psalm 67 (NIV84)

#### God's Dream For The World:

1.	All the earth	will know	the blessing of	his

"If you fully obey the Lord your God and carefully follow all his commands I give you today, the Lord your God will set you high above all the nations on earth. All these blessings will come upon you and accompany you if you obey the Lord your God."

Deuteronomy 28:1-2 (NIV84)

## 2. All the nations will receive the joy of his \_\_\_\_\_\_.

"The Lord is not slow in keeping his promise, as some understand slowness. Instead he is patient with you, not wanting anyone to perish, but everyone to come to repentance."

2 Peter 3:9 (NIV)

"Then Jesus came to them and said, 'All authority in heaven and on earth has been given to me. Therefore go and make disciples of all nations, baptizing them in the name of the Father and of the Son and of the Holy Spirit, and teaching them to obey everything I have commanded you. And surely I am with you always, to the very end of the age."

Matthew 28:18-20 (NIV)

3. All the people	es will experience th	e benefit of his
	·	
God accomplishes	s his dreams through	ordinary people…
Who are v	villing to	his dreams.
		ieved and so became the father of many 'So shall your offspring be.'" Romans 4:18 (NIV)
Who are \	villing to	on his dreams.
"I will hasten an	d not delay to obey you	ır commands." Psalm 119:60 (NIV)

Take your next steps!



1. ways 2. salvation 3. reign 4. believe 5. act





# 上帝對世界的夢想

「築夢」計劃(五) 胡安迪牧師 2025年3月29-30日

「願神憐憫我們‧賜福與我們‧用臉光照我們‧(細拉)好叫世界得知你的道路‧ 萬國得知你的救恩。神啊‧願列邦稱讚你‧願萬民都稱讚你!願萬國都快樂歡呼‧ 因為你必按公正審判萬民‧引導世上的萬國。(細拉)神啊‧願列邦稱讚你‧願萬 民都稱讚你!地已經出了土產‧神‧就是我們的神‧要賜福與我們。神要賜福與我們‧地的四極都要敬畏他。」

詩篇 67:1-7 (和合本)

### 上帝對世界的夢想:

1.	全地都認識祂	所帶來的福分
•••		

「你若留意聽從耶和華你神的話‧謹守遵行他的一切誡命‧就是我今日所吩咐你的‧他必使你超乎天下萬民之上。你若聽從耶和華你神的話‧這以下的福必追隨你‧臨到你身上。」

申命記 28:1-2 (和合本)

## 2. 萬國都會得到祂 的喜樂

「主所應許的尚未成就,有人以為他是耽延,其實不是耽延,乃是寬容你們,不願有一人沉淪,乃願人人都悔改。」

彼得後書 3:9 (和合本)

「耶穌進前來‧對他們說:『天上地下所有的權柄都賜給我了。所以‧你們要去‧ 使萬民作我的門徒‧奉父、子、聖靈的名給他們施浸。凡我所吩咐你們的‧都教訓 他們遵守‧我就常與你們同在‧直到世界的末了。』」

馬太福音 28:18-20 (和合本)

3.	萬民都能體驗到祂_		的益處
----	-----------	--	-----

上帝透過平凡人實現祂的夢想...

● 願意 祂夢想的人

「他在無可指望的時候‧因信仍有指望‧就得以作多國的父‧正如先前所說: 『你的後裔將要如此‧』」

羅馬書 4:18 (和合本)

• 願意 池夢想的人

「我速速遵行你的命令,毫不遲延。」

詩篇 119:60 (新普及譯本)

踏出你的下一步!



1. 道路 2. 救恩 3. 掌權 4. 相信 5. 行出

Follow us @saddlebackhk saddleback.hk